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Protokoll nr 3 från ordinarie möte den 16  
april2019 
Plats: OCD-föreningen 
Rum: Konferens rum 
Tid: 14:00 – 16:00 (Förmöte kl.13:00-14:00) 
Adress: Erstagatan 1 C. 
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Anne Sjökvist, Hörselskadades förening i Stockholm 
Anita Odell, OCD föreningen Stockholm 
Berit Vikner, SRF 
Gunilla Göran,ordf. Reumatikerföreningen i Stockholm  
Louise Lindström, DHR 
Närvarande tjänstemän: 
Ola Larsson, arkivarie, Stadsarkivet, 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Frånvarande: Ronald Hallgren, Kulturhuset/Stadsteatern AB   
Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm och Mia 
Modig, Dövas förening i Stockholm 
 
Anita Odell, vice ordförande i OCD föreningens hälsade alla 
välkomna. OCD-föreningen, bildades 1989 och stöds b.la av 
Stockholm stad och bedriver en omfattande verksamhet med 
målgruppen främst barn/ungdomar men även vuxna som har 
diagnosen OCD. Föreningen jobbar uppsökande på tex skolor och 
genomför aktiviteter i egna lokaler varje kväll. Föreningen har nu 
sammanställt ett material som behandlar hur personer med OCD 
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diagnos lättare ska kunna ta sig in i arbetslivet och samhället i stort. 
Det råder en brist på kunskap och erfarenhet kring vad OCD är för 
någonting och hur sjukdomen yttrar sig.  
Anita berättade vidare om en närbesläktad sjukdom som fått namnet 
”Pandas” och som inte sällan utlöser psykoser, det råder oklarhet 
vad som orsaker sjukdomen men en teori är att yttre faktorer spelar 
in som mathållning och virusinfektioner. 
Mer information: http://ocdstockholm.se/om-oss/  
https://hjarnkoll.se/  
 

1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordning 

Ordförande Gunilla Göran öppnade mötet och hälsade 
alla välkomna och dagordningen godkändes. 

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 
handlingarna. Till justerare utsågs Louise Lindström. 

 

3. Checklistan. 
Rådet beslöt att, som princip utse inför kommande 
möten vem som ansvarar för checklistan och utifrån 
den, gå igenom de punkter som ska noteras som ok 
eller inte. Till nästa möte tog Louise Lindström på sig 
det ansvaret. 
 

 
4. Synpunkter på lokaler och och handlingars 

tillgänglighet. 
Inga direkta synpunkter framkom förutom svårigheter 
för rullstolar att ta sig in via porten. I hissen saknas 
markering för plan 9 information om att det är ett 
entre-plan. Ingen RWC i lokalen. Bra akustik och 
belysning. Hörselslinga saknas. 

 
5. Uppföljningsfrågor. 

 
6a) Rapport kring frågan om vilka av 
kulturförvaltningens verksamheter som erbjuder 
pictogram. Arbetet med denna uppgift pågår men är 
mer komplicerad och kräver mer tid. Christer backar 
upp Louise och mejlar personer inom kuf som kan 
tänkas ha information om detta. 
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6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 23 
april. 

Christer redogjorde i korta drag kulturskolans 
verksamhetsplan och hur 
funktionshindersperspektivet beskrivs i VP. 
Kulturskolans resurscenter och funkisfestivalen är 
verksamheter som visar exempel på och befordrar 
stadens program för tillgänglighet och delaktighet.  

Rådet önskade få en återkoppling på - utifrån möte 
och diskussion med HR-ansvarig på 
kulturförvaltningen - hur man inom förvaltningen 
strategiskt och i samråd med Funktionshindersrådet 
ska genomföra implementeringen av programmet för 
”Delaktighet och Tillgänglighet”. 

Rådet saknar en konsekvensanalys utifrån nämndens 
uppdrag att öka kulturutbudet generellt i staden i 
förhållande till den budgetminskning man har att 
hantera på samtliga avdelningar inom kuf. 

  

7. Frågeställningar till nämnden den 28 maj 
Rådet kommer sammanställa en uppdaterad frågelista 
efter påsk som nämnden får ta del av, 
 

8. Övriga ombyggnadsprojekt. 
Stadsarkivet har  
 
Christer informerade om att nya Stadsmuseet 
kommer invigas lördag den 27 april under 
kulturnatten. Kulturskolan kommer bidra med olika 
programinslag b.la kommer finalister uppträda från 
Funkisfestivalen.   
Liljevalchs tillbyggnad kommer stå klar i april 2021. 
Ola berättade om att stadsarkivet i Liljeholmen 
”smygöppnade”. Det råder tyvärr brist på personal 
som kan bemanna verksamheten utifrån tidigare 
planering, detta pga förändrade budget 
förutsättningar. Man planerar att lösa detta med 
begränsat öppethållande. 
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9. Synpunkter på inkomna remisser och motioner  
 

Mia Modig kommer inom kort skicka rådet förslag till 
yttrande på remissen om Teckenspråkets juridiska 
status.  
Rådet ska ta fram yttrande till remissen om 
digitaliseringsprogrammet i Stockholm.även den 
remissen kommer besvaras av rådet. 

 
10. Rapporter 

Anita Odell har författat en skrivelse, med anledning 
av nedskärningarna inom kulturförvaltningens olika 
verksamheter. Den kommer mailas ut till rådet för 
synpunkter innan den skickas till kulturnämnden.. 
 

 
 

11. Förslag på möteslokaler till HT 2019. 
Följande lokaler är tänkbara: Kungsholmens 
bibliotek, Skönhetsrådet och 
Kulturhuset/Stadsteatern. 
Rådet önskar i första hand prioritera besök på stadens 
egna lokaler och verksamheter, det utesluter inte att 
rådet även i undantagsfall kan besöka fristående 
föreningar, stiftelser som stöds eller samverkar med 
staden. 

 
 
  

12. Övriga frågor 
Gunilla informerade om att HSO i samband med 
årsmötet bytt namn till Funktionsrätt Stockholm stad 
och valt ny ordförande, Anna Quarnström. 
 
Rådet håller ett förmöte i samband med ordinarie 
mötet den 21 maj. Plats: Evenemangsavdelning i 
Kungsträdgården, Jussi Björlings Allé 5. 
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Balanslista 2018 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 
kommentar 

 Gå in på jämför Stockholm -
http://www.stockholm.se/jamfor. 
Tillgängligheten presenteras 
med 9 olika ikoner per 
verksamhet. Finns det s.k. 
pictogram till varje verksamhet? 
Info om upplägget. 

Rådet 
 
 
 
 
Sekreteraren 

fortlöpande 

Vilka effekter har Gunnar 
Hägers rapport fått gällande 
Stadsmuseet, 
tillgänglighetsarbete 

Anne Sjökvist 
Klart vt 2019, rådet 
genomför ett 
studiebesök på plats 

Följa Stadsarkivets bygge i 
Liljeholmen. 
Information om bygget 
Studiebesök i Liljeholmen 

  Christer 

 Under 2019 
Peeter Mark fr Sta 
bjuder in. 
 

Skapa arbetsgrupper utifrån 
programmet ”Ett Stockholm för 
alla” 

Ordförande Pågående 

Hur kan (ska) rådet i samarbete 
med kulturförvaltningen 
utveckla nya samarbetsformer?  

 Rådet  
 
 
 
 

Möjliggörande av 
fortlöpande kontakt 
med   
Kulturstrategiska 
avdelningen 
Enheten, på KUF. 
Gemensamma 
studiebesök 
 

Bevaka ombyggnad av 
Medborgarhuset. 

Lokalstrateg,  
Kulturförvaltningen 
PO Törnqvist 

Från jan -19 och 
framåt 

Vilka av kulturförvaltningens 
publika verksamheter erbjuder 
Pictogram? 

Rådet och (Louise 
Lindström) 

Våren 2019 Vår
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Gunilla Göran ordf.              Louise Lindström, justerare   
                      
 
 
Christer Nygren sekreterare 
 


